
 
Van de voorzitter 

Van harte welkom op de 
ledenvergadering 
 
Morgen, maandag 6 juni vindt de 
algemene ledenvergadering van 
CDA Peel en Maas plaats van 19.15 
uur tot 21.30 uur in D’n Binger in 
Meijel. U bent van harte uitgenodigd 
om hierbij aanwezig te zijn. 
 
Op de agenda staan onder andere 
een terugblik op het coalitieakkoord 
door de wethouders en de 
gemeenteraadsfractie. Daarnaast 
komen de financiën aan de orde 
evenals de bestuursactiviteiten. 
 
We willen ook graag in gesprek over 
de vernieuwingsthema’s voor de 
gemeente Peel en Maas: 

• Economie, recreatie en toerisme 

• De openbare ruimte is van onze 
burgers 

• Sport en cultuurbereid via 
verenigingen 

• Arbeidsmarkt en WMO 
voorzieningen 

• Kennisplein, gebouwen en 
accommodatie 

 
We zijn benieuwd naar uw visie op 
deze thema’s. Ik zie u morgen graag 
op de ledenvergadering. 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 
 
 

Van de fractie 

WSW-ers en Peel en Maas worden  
het kind van de rekening 
 
Het nu voorliggende Bestuursakkoord tussen het rijk en de gemeenten 
heeft  ingrijpende gevolgen die nu niet of onvoldoende in beeld zijn 
gebracht. Met name voor werknemers met een afstand tot de 
arbeidsmarkt, zoals dat zo fraai heet.  
 
Het gaat om mensen met fysieke en/of psychische problemen die nu in 
onze gemeente onder de zorg vallen van de NLW groep via de sociale 
werkplaatsen. Meer dan nu zullen deze mensen moeten doorstromen naar 
reguliere bedrijven. Een prima streven op zich. Detachering en 
doorstroming naar het reguliere bedrijfsleven wordt bij de NLW al jaren 
toegepast. 
 
Het voorstel van het rijk is om met de introductie van een nieuwe wet 
Werken naar Vermogen deze taak te decentraliseren naar de gemeenten. 
Op dit moment is het onduidelijk wat dit voor de gemeente Peel en Maas 
gaat betekenen. Er wordt eenmalig wel een compensatiebedrag voor de 
inbedding van deze nieuwe wet gegeven, maar of er structureel voldoende 
middelen zijn om deze nieuwe taak te financieren is op zijn zachtst gezegd 
onduidelijk. Of, anders gezegd: Welk bedrag moet Peel en Maas er 
mogelijk zelf bijleggen, of hoeveel dient er extra bezuinigd worden? 
 
De CDA fractie heeft samen met de andere fracties via een gezamenlijk 
amendement aan het college gevraagd een krachtig signaal af te geven op 
het VNG congres begin juni om dit voorliggende bestuursakkoord te 
verwerpen, tenzij hierover betere financiële afspraken worden gemaakt.  
 
 Fred Bongers 
 Fractievoorzitter 
 fam-bongers@home.nl 
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Van de fractie 

Bouwen wordt welstandsvrij 
 
Wie in de toekomst wil gaan bouwen en een bouwvergunning nodig heeft, hoeft niet meer langs de 
welstandscommissie om zijn plannen te laten toetsen. Dat is in de kern het voorstel dat de afgelopen 
raadsvergadering aan de orde kwam. Nu geldt deze regel enkel voor de voormalige gemeente Maasbree. Straks gaat 
dit dus voor de gehele gemeente Peel en Maas gelden.  
 
Er zijn echter enkele uitzonderingen. Voor uitbreidingslocaties kan bijvoorbeeld nog een zogenaamd 
beeldkwaliteitsplan opgesteld worden. En nieuwbouw in de historische dorpskern kan ook alleen maar als de 
dorpsbouwmeester er zijn goedkeuring aan geeft. 
Dat laatste, daar hebben we om twee redenen moeite mee. Ten eerste omdat we eerder met het college afspraken 
om bij harmonisatie de minst vergaande regels toe te passen. En die regel bestond in de voormalige gemeente 
Maasbree niet. Ten tweede omdat de bij het voorstel horende kaarten in sommige gevallen een veel groter gebied tot 
de historische dorpskern rekenden dan dat wij in gedachten hadden.  
 
In de raadszaal stelden we daarom voor om het voorstel ook zonder kaarten in stemming te brengen. Daarmee 
konden we onze goedkeuring geven aan het voorstel, met uitzondering van de kaarten. Dit idee kon op een 
raadsmeerderheid rekenen. De volgende raadsvergadering komt het college met aangepaste kaarten waarover we 
ons opnieuw kunnen buigen. 
 
 Anton Verboort 
 Raadslid 
 a.verboort@kpnplanet.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Bestemmingsplannen worden een stuk soepeler 
 
De gemeente Peel en Maas telt nu nog 54 bestemmingsplannen, die de komende jaren allemaal geactualiseerd 
moeten worden. Het college stelt voor om de 54 bestaande te vervangen door zes uniforme en flexibele 
bestemmingsplannen voor alle kernen. Dat moet de regelgeving een stuk eenvoudiger maken. In de raadsvergadering 
van 31 mei kwam aan de orde welke uitgangspunten gehanteerd moeten worden bij het opstellen ervan.  
  
De CDA fractie kon zich prima vinden in de voorgestelde uitgangspunten. Ze betekenen onder andere dat 
huiseigenaren meer mogelijkheden krijgen om het wooncomfort te vergroten of de woning aan te passen aan 
veranderende omstandigheden, zoals het levensloopbestendig maken of het verduurzamen van de woning. Zo mag er 
200 m² aan bijgebouwen gebouwd worden (tot een maximum van 75% van het achtererf), met een maximale nok- en 
goothoogte van respectievelijk 6 en 3,30 meter. Het merendeel van de aan- of verbouwplannen wordt daarmee 
vergunningvrij, waarmee we de eigen verantwoordelijkheid van huiseigenaren extra onderstrepen. Dat juichen we van 
harte toe. 
 
Het wordt met de nieuwe regels ook gemakkelijker om mantelzorg te verlenen in de eigen woning. Er was alleen nog 
één maar: als de mantelzorgsituatie in een bijgebouw is vervallen, mag het niet meer gebruikt worden voor bewoning. 
Die regel moet er niet toe gaan leiden dat mantelzorg wordt ontmoedigd. We dienden daarom samen met VVD en 
PvdA een amendement in om de regels op dit punt aan te passen. 
 
 Rob Wanten 
 Raadslid 
 r.wanten@home.nl 
 
 
 



 
Van het bestuur 

“Ga de straat op en vertel onze CDA idealen” 
 
Zaterdag 28 mei was CDA-afdeling Peel en Maas gastheer voor het 
“WapenOverleg”. Een bijeenkomst die regelmatig wordt georganiseerd 
voor alle Noord-Limburgse CDA-afdelingen, ooit gestart door Tweede 
Kamerlid Ger Koopmans.  Ger moest helaas op het laatste moment 
afzeggen in verband met een begrafenis in de familiekring die ochtend 
en Tweede Kamerlid Raymond Knops had verplichtingen in het 
buitenland. 
 
De ochtend werd druk bezocht. Ruim vijftig personen waren aanwezig. 
De provinciale fractieleden John Verhoijsen, Pieter Janssen en 
gedeputeerde Patrick van der Broeck kregen ruim de gelegenheid om 
de mensen te informeren over de coalitieonderhandelingen en 
speerpunten in het akkoord. 
 
Aansluitend gaf Hubert Mackus, directeur CDA Limburg, een korte toelichting op de Eerste Kamerverkiezingen en het 
bestuursakkoord met de gemeenten. Hierin wordt onder andere gesproken over het overhevelen van taken van Rijk 
naar gemeenten, waaronder de WSW-voorzieningen. Er bestaan veel bezwaren tegen de hoogte van de beschikbare 
bijbehorende financiële middelen om de taken op een sociale manier uit te kunnen voeren. 
 
Veder was er ruim de gelegenheid voor iedereen om zich uit te spreken over de gebeurtenissen rondom de 
provinciale verkiezingen. Iedereen was het er over eens dat het “ gedoe” ons geen goed heeft gedaan naar buiten toe. 
Als Noord-Limburgse afdelingen zullen we de rijen moeten sluiten, lessen moeten trekken en aan de slag voor onze 
mensen in de dorpen en wijken. 
 
De eindconclusie van de ochtend was voornamelijk dat het CDA weer moet geloven in de eigen kracht. Dit betekent 
eigen thema’s maken, eigen standpunten verkondigen. Niet volgend en/of populistisch. De boodschap aan onze 
volksvertegenwoordigers was: “Ga de straat op en vertel onze idealen”, ook zijn ze soms niet altijd 100% haalbaar.  
Het mag wat minder bestuurlijk! 
 
 Mustafa Amhaouch 
 Voorzitter 
 mamhaouch@hotmail.com 

 
 
 

 
 
Van het bestuur 

Hulp gevraagd voor onze adressenlijst  
 
Door het samenvoegen van de vier CDA-afdelingen in de gemeente Peel en Maas zijn we het overzicht kwijtgeraakt 
op de mensen die veel voor het CDA betekenen maar geen lid zijn. De namen en adressen van deze mensen 
ontbreken in onze administratie, zodat we ze geen nieuwsbrief kunnen sturen of kunnen uitnodigen voor activiteiten. U 
begrijpt dat we onze adressenlijst graag compleet willen hebben. Heeft u daarom nog contactgegevens op de 
computer of in een adresboek staan, dan ontvangen wij die graag.  
De namen en adressen kunt u sturen naar: 
Ger Bouten  
Meidoornplein 17  
5995 BS  Kessel 
tel. 077-462 22 23 
e-mail: gpbouten@home.nl 
 
Alvast bedankt voor de hulp.



 
Vanuit de provincie 

Bericht uit Maastricht 
 
Afgelopen week heb ik in de Provinciale Staten mee mogen doen aan de eerste Kamerverkiezingen, een hele 
ervaring. De uitslag heeft enkel en alleen invloed op de verhoudingen in de eerste kamer. Graag neem ik jullie mee 
door het eerste gedeelte van het coalitieakkoord, namelijk zorg, leefbaarheid en veiligheid. 
 
We willen als provincie de zorg dichter bij de mensen brengen. Mensen zoeken steeds meer naar herkenbaarheid en 
aanspreekbaarheid dichtbij, in hun wijk. Aan ons de taak om samen met gemeenten en verantwoordelijke partijen een 
programma te ontwikkelen dat op draagvlak kan rekenen. Zorg voor mensen is een zorg voor ons, we gaan voor het 
behouden en versterken van zorgvoorzieningen dichtbij mensen met een goede kwaliteit. 
 
Maatschappelijke organisaties zoals KBO, Zij actief, jongerenorganisaties etc. vinden we belangrijk en willen we ook 
blijven ondersteunen, dit is ook steeds een van mijn speerpunten geweest. 
 
Jeugdzorg gaat van het rijk naar de gemeenten, ons is er alles aan gelegen om een toekomstbestendige en 
betaalbare jeugdzorg neer te zetten, met minder wachtlijsten en minder bureaucratie. 
 
We zetten in op versterking van de gemeenschapszin op alle niveaus, zodat mensen in staat zijn de eigen 
verantwoordelijkheid te nemen, daarmee sluiten we aan op de werkwijze van onze gemeente Peel en Maas. 
 
Een leefbare omgeving is ook een veilige omgeving, we willen de veiligheid in wijken en dorpen en vergroten, onder 
ander door beter toezicht, handhaving maar vooral ook samenwerking. 
 
De provincie voelt zich verantwoordelijk voor de ruggengraat van de Limburgse cultuur. Koren, harmonieën, 
drumbands, fanfares en schutterijen vormen daarvan de basis. In de laatste Statenvergadering hebben we een motie 
aangenomen, die gaat voor behoud van de Limburgse cultuur. 
 
Sport heeft naast een positieve uitstraling van de regio ook een belangrijke rol in het verbinden van mensen. Actieve 
sportbeoefening achten wij een groot goed voor de gezondheid, maatschappelijke deelname en opvoeding van 
kinderen. Dat willen we bereiken door, in samenwerking met de gemeenten, een in de gehele provincie geldige 
sportkaart voor leerlingen in het basisonderwijs te introduceren, die een gereduceerd lidmaatschap van een erkende 
sportvereniging mogelijk maakt. 
 
Voor vragen of opmerkingen kunt u altijd bij mij terecht via de onderstaande adressen. U kunt mij ook volgen op 
twitter: johnverhoijsen. 
 
 John Verhoijsen 
 Lid Provinciale Staten 
 john@verhoijsen.nl 
 tel. 06-21 24 40 45 
 
 

 
 

Activiteitenkalender 

Ma 6 juni Algemene Ledenvergadering CDA Peel en Maas 
Aanvang 19.15 uur, D’n Binger, Alexanderplein 2, Meijel 

 
Germie Grutters 
Secretaris bestuur 
grut@planet.nl 
 
 

U ontvangt deze Nieuwsbrief omdat u lid bent (of lid wilt worden) van CDA Peel en Maas. 
Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen Nieuwsbrief meer ontvangen,  

stuurt u dan een e-mail naar redactiecdapeelenmaas@home.nl 

 


